
Líder majstrov Ondrej „Šidlo“ Haviar: Bolo to fantastické leto, o rok chceme titul opäť!

  

Ondrej „Šidlo“ Haviar, odchovanec Handlovej a momentálne jedna z opôr extraligového
Komárna, si leto plné 3x3 basketbalu užil naplno. V rozhovore krátko po skončení finálového
duelu spriadal plány nielen na budúcoročnú obhajobu, ale neskrýval ani zámer presadiť sa so
svojimi spoluhráčmi aj na medzinárodnej scéne. 

  

Začnime tak ako sa patrí, úplne od začiatku. Ako sa dal majstrovský tím dokopy?

  

V podstate to celé vzniklo tak, že s mojim najlepším kamarátom Dávidom Krčom z Handlovej
sme sa na začiatku leta dohodli na odohraní nejakých tých streetballov. Zavolal som pár
chalanom, popýtal sa či majú záujem odohrať viacero turnajov, nech nie sme len do počtu a išli
sme na to. Dali sme sa dokopy s Mišom Podhorským, s Ivanom Žídzikom, potom pribudol aj
Ďuri Hašan, ktorý nám veľmi pomohol.

  

Úvodné dva-tri turnaje sme ešte neboli kompletní, ale neskôr sa to rozbehlo. Kam sme prišli,
tam sme sa dostali na medailové fleky. V celkovom poradí sme sa držali na druhom mieste,
predbehol nás len Letný vánok, ktorý ale odohral viacero turnajov.

  

Finálové vyvrcholenie 3x3 Basket Tour prinieslo podľa očakávaní práve váš duel proti
„Vánku“ ako obhajcovi. Aká bola vaša ambícia pred turnajom, prišli ste si na Grape pre
titul? 
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Išli sme sem jednoznačne vyhrať semifinále. To bol základ, potom sme sa mohli s Letným
vánkom pobiť o celkový triumf. Očakávali sme, že práve s nimi sa stretneme vo finále. Odohrali
sme proti nim už pár duelov, vždy to boli ostré zápasy, ale v sezóne sme ich viackrát porazili.
Takže sme si dobre uvedomovali, že na nich vieme hrať. Finále bolo nakoniec aj o šťastí,
rozhodlo sa v úplnom závere o jediný bodík.

  

Trochu neskromne – ten záver si rozhodol prakticky ty. Kôš aj s faulom a následne
premenená šestka, to bola poriadna rana pre majstrovské plány Letného vánku...

  

Ono je to vždy tak, že ja sa snažím loptu podržať, rozohrať, povedať chlapcom, čo majú robiť.
My sme vedeli, že musíme využiť ich slabé stránky. Oni hrali vo vysokej zostave, my sme ale
boli rýchlejší, takže sme sa to snažili využiť. Ten posledný únik vyšiel na mňa, bol to kôš s
faulom, dal som aj šestku a tým finále rozhodol, takže paráda.

  

 2 / 4



Líder majstrov Ondrej „Šidlo“ Haviar: Bolo to fantastické leto, o rok chceme titul opäť!

No určite to nebolo o len o mne. Chalani poriadne makali počas celej sezóny, každý vedel svoju
úlohu. Pravidelne sme sa striedali, mali sme zvládnutý útok aj obranu. Taktikou, chcením a
najmä kvalitnou obranou sme to potom uhrali v náš prospech . Vyhrali sme jednoducho ako tím.

  

Aj ste sa na záverečný turnaj nejako špeciálne pripravovali? Čakali ste finálový súboj s
Vánkom, snažili ste sa teda na nich niečo vymyslieť?

  

My sme sa v podstate zlepšovali od jedného streetballu k druhému, hlavne sme sa potrebovali
zohrať. Vždy sme si dohodli jednu vec, ktorú sme chceli hrať a tú sme postupne pridávali do
nášho repertoáru. To vlastne bola celá naša príprava, nič špeciálne za tým nebolo. Práve to, že
sme sa dokázali zohrať ako tím bolo najpodstatnejšie.

  

Prvá účasť, prvý titul. To priam volá budúci rok po obhajobe, nie?

  

Určite, leto bolo fantastické, užili sme si kopec srandy a zahrali parádny basketbal. Určite by
sme chceli hrať aj o rok. Možno nie v úplne rovnakej zostave, ale to gro tímu zostane. Obhajoba
preto musí byť našou ambíciou.

  

Ako vlastne hodnotíš jubilejnú desiatu 3x3 Basket Tour? 

  

Bolo to proste super leto, super Tour so skvelými ľuďmi okolo. Je to paráda, cestovať si po
Slovensku, hrať dobrý basketbal a potom sa s ľuďmi baviť na afterkách. Strašne sa mi to celé
páčilo a ten záver s našim triumfom ešte viac.

  

Celkovo je to profesionálne zvládnutá Tour, veď o niečom svedčí, že už má za sebou desať
rokov. Je to vychytané, pribúda stále viac podujatí, pričom si držia svoju úroveň. Zápasy sa
hrajú načas, ľudia vedia, čo majú robiť, najnovšie pribudli aj skúsení rozhodcovia. Verím, že to
bude takto ďalej pokračovať, že streetball sa u nás ešte viac spopularizuje a bude sa posúvať
stále bližšie a bližšie k európskej úrovni. Mám také informácie, že na OH 2016 v Riu de Janeiru
by mohol byť aj 3x3 basketbal. Ako to tak bude, ten šport by mohol zažiť veľký boom.
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  Bola by to motivácia aj pre vás, aktuálne čerstvých majstrov Slovenska?  Jednoznačne! A ak by to navyše ešte bolo pod hlavičkou zväzu, že víťaz 3X3 Tour by sakvalifikoval priamo na ME alebo MS, prípadne by bola šanca zabojovať o olympiádu, to by bolamotivácia ako hrom. Veď napríklad teraz boli ženy na ME v Baku, čo je proste paráda. V tomvidím veľké možnosti. Už len samotná šanca vidieť svet vďaka 3x3 basketbalu je niečo, čo bynás hnalo dopredu.  Čiže si vieš predstaviť 3x3 basketbal nielen ako spestrenie sezóny, ale aj ako jej dôležitúsúčasť?  Veru áno, hlavne keď sa bavíme o týchto možnostiach, ktoré sa potom otvárajú. Mámkamaráta, ktorý bol teraz na turnaji v Istanbule, Letný vánok bol nedávno v Lugane, pred rokomboli v Moskve, veď už len to je obrovská motivácia. V lete má basketbalová sezóna tri-štyrimesiace pauzu, hráči nič nerobia, platy sú stopnuté a nové zmluvy sa podpisujú až od augusta.Mať takéto príležitosti cez leto potom určite stojí za poriadnu prípravu.  Na Grape videlo vaše zápasy veľa ľudí, mnohí z nich možno sledovali 3x3 basketbal prvýkrát. Prišli na festival, videli streetball, zabavili sa. Čo by si odkázal fanúšikom, starým ajtým novozískaným?  V prvom rade musím povedať, že je fantastické, že to finále môže byť tu na festivale. Ja sámsom na „Grejpe“ prvý krát a som nadšený. Je tu kopec atrakcií, súťaží, super muzika, všade tožije.  3x3 basketbal je atraktívny aj pre ľudí a verím, že tí čo prišli, sa poriadne zabavili. Teraz sa tuobjavilo aj veľa extraligistov, zápasy mali svoju kvalitu, úroveň turnaja bola veľmi dobrá. Myslím,že čím dlhšie tu streetball bude, tým viac sa bude posúvať dopredu a viac ľudí ho budesledovať. Ponúka kvalitné duely a popri tom ďalšie atrakcie ako napríklad súťaž v Slam dunku,tak snáď budú fanúšikovia len pribúdať.    Vďaka za rozhovor a užite si s tímom majstrovské oslavy!  Jasné, bez toho to nemôže byť! Teraz si vyberieme nejaký ten stejdž a pustíme sa do zábavynaplno.  Autor: Milan Zálešák
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